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MAFFIUS
Mag ik mij even voorstellen? Mijn naam is Maffius. ƒ
Van oorsprong ben ik het kwade geweten, ook wel het kritische 
bewustzijn genoemd, van de Jezuiten, die in het klooster aan de 
Tongersestraat woonden.
Ik het het niet best gehad in mijn leven. Alles wat ik zei, viel in 
verkeerde aarde. Geen kwaad woord wilden ze horen over het werk, dat 
ze deden; geen vraagteken mocht gezet bij hun heilige bedoelingen. 
Tenslotte hebben ze mij opgesloten, in de bibliotheek. Wat een onzin 
daar allemaal niet bij elkaar stondI 
Toen de lieve heren uit dit gebouw zijn gegaan, hebben ze me expres 
laten zitten. Ze waren natuurlijk blij, dat ze zo makkelijk van me 
af konden komen.
Ach, wat kan het me eigenlijk schelen. Ik heb het nu weer erg naar 
mijn zin. De redactie van dit blad heeft me gevraagd als mascotte voor 
hen op te treden. Daar was ik natuurlijk gelijk voor te porren.
Nou heb ik eindelijk weer eens wat om tegen aan te schoppen, nou ja, 
ik bedoel om zaken ook eens van de andere kant te laten zien.
Het is heus geen lolletje om als kritische vent 5 jaar lang tussen 
250.000 boeken opgesloten te zitten, die het allemaal met elkaar eenS 
zijn. Ik was wat blij toen die man met die bril met zijn gevolg de 
bibliotheek binnen kwam en de deur open liet staan. Ik zag weer eens 
doodgewone mensen en ik was weer vrij!
Ik mag nu elke keer als dit blad verschijnt op de eerste pagina mijn 
hart luchten.
En dat zal ik doen ook!
Wel hebben ze me op het hart gedrukt in de eerste nummers een beetje 
rustig aan te doen, totdat zoals zij het noemen dit blad "een gevestigd 
positie" heeft.
Ik heb trouwens gehoord, dat er binnenkort een of andere voorlichtings- 
pief aangesteld zal worden, die ook mee moet gaan werken aan dit blad. 
Ik hoop niet dat dat weer zo’n chagerijn zal worden, die mij de mond 
wil snoeren, zoals vroeger.
Lieve mafkezen, ik hoop dat we het goed kunnen vinden samen, tot de 
volgende keer.



MAFFIUS is het informatie- en opiniebulletin van de
' universiteit i.o. te Maastricht. Het wordt samengesteld 

door en is -voorlopig- bestemd voor de medewerkers en 
studenten van deze gemeenschap.
Maffius kent een officieel gedeelte, waarin bestuurs- 
en personele zaken opgenomen kunnen worden, een reeks 
vaste rubrieken en biedt ruimte voor mededelingen en 
kleine aidvertenties.
Da redaktie doet een beroep op iedereen zo veel mogelijk 
dit blad als communicatiekanaal te gebruiken.
In principe wordt alles door de redactie opgenomen met 
inachtneming van de statutaire bepalingen.
Voorts zal de pedactie gerichte uitnodigingen tot her
schrijven van artikels doen en zelf door middel van 
interviews e.d. mensen voor het voetlicht halen.

Redactieleden stellen zich aan u voor!
Max Beekers. Geboren in 1947; eindexamen HBS-B in 1965; studeerde 
psychologie in Nijmegen; doctoraal in 1971; ruim drie jaar gewerkt 
aan de Technische Hogeschool in Eindhoven; nu lid van de groep medische 
psychologie; rijdt in een okergele mini; heeft van het Nederlandse 
leger al enige jaren het predikaat "onmisbaar voor het onderwijs", 
vindt dat terecht maar desalniettemin een grote eer; is nog druk 
bezig zijn flat in te richten, hoopt daar velen van U nog eens 
gastvrij te onvangen.

ik ben Marijke Niemann, 29 jaar, 
voor het 7e jaar werkzaam op een 
personeelsafdeling van een instelling 
van w.o., waarvan 5 maanden nu op de 
afdeling Personele Zaken van de R.U. 
Limburg i.o.
De reden waarom ik 'toegetreden* ben tot 
deze redactieraad is, dat ik wil trachten 
mee te helpen aan de tot stand brenging van 
een zo goed mogelijke werksfeer, die n.m.m. 
noodzakelijk is voor een optimaal kunnen 
groeien en bloeien van deze nieuwe universiteit, 
In een gezamenlijk blad als dit zie ik mede de



Hekon Pasman Werd geboren op 10 augustus 1949 in Voorburg, met zijn niet 
bestaande naam (was toen verboden) langs de gemeente
secretarie gesmokkeld en groeide op (scheef?) tussen vier 
oudere zusters.
Hij komt uit een humanistisch/socialistisch milieu en kreeg 
daar een progressieve tik van mee.
Hij behaalde zijn diploma gymnasium B en ging toch sociologie 
studeren.
Voordat hij op 16 september 1974 bij de MFM (afd. medische 
sociologie) in dienst trad, werkte hij drie jaar als 
vormingsleider op een vormingscentrum voor werkende 
jongeren.
Hij nam zijn vrouw en twee zoontjes mee naar Maastricht 
en woont daar nu als vreemde eend tussen het plaatselijk 
establishment.

Mary Peters, geboren 21.3.53 te Vaals. Daar heb ik achtereenvolgens 
de kleuterschool, de lagere school en de middelbare meisjes school 
gevolgd. Ik ben zeer geïnteresseerd in allerlei gebeurtenissen en 
de dingen die om me heen gaande zijn en verslind dan ook boeken 
en kranten; wat niet verteerd wordt kan ik nu eindelijk kwijt in 
Maffius. Tevens probeer ik mijn creatieve talenten tot bloei te 
brengen en nou werk ik met veel plezier mee aan de totstand
brenging van Maffius.

Chris Voskamp, geboren 5 augustus 192? te 's-Gravenhage, 
Rita heet mijn vrouw, Ilona (16 jaar) onze dochter en 
Roland (13 jaar) onze zoon.
Na de gebruikelijke vooropleidingen als sluitstuk de Kon. 
Academie voor Beeldende Kunsten te 's-Gravenhage bezocht.
Als grafisch ontwerper in de publiciteitswereld lekker 
bezig geweest, tijd voor "medical-art" was er ook nog wel 
te vinden.
Ontspaning zocht ik meestal in zeevissen en schaatsen en 
bezig te zijn met binnenhuisarchitectonische probleempjes 
op te lossen is ook wel een hobby te noemen.



;errie Waagenaar. 18 lentes jongi Ik heb zes jaar op de middelbare 
school geploeterd wat als enige vrucht een Atheneum-B diploma heeft 
dfgeworpen. Wat hieraan vooraf is gegaan is mij grotendeels ontschoten. 
Het kan dus niet wereldschokkend geweest zijn. Ik hoop ooit nog eens arts t 
worden, ik bedoel dat zou toch wel heel fijn zijn. Mijn interesses 
gaan uit naar velerlei terreinen en zijn meestal het gevolg van een 
limmer aflatende nieuwsgierigheid, een eigenschap die ik met vele van
mijn seksegenoten deel. Wil je meer over mij te weten komen, vraag
het me dan zelf of consulteer een resource-person.

Roelof Willighagen geboren 4 maart 1922 te ’s-Gravenhage, gehuwd met 
Nicolette Arens, drie zonen en twee dochters, respektievelijk 28, 
21, 9 en 25 en 24 jaar; doorliep met horten en stoten lagere en 
middelbare scholen in ’s-Gravenhage - arts 1954 in Leiden, spe
cialist Pathologie 1958 Leiden, promotie 1960 Leiden. Liefhebberijen: 
strandwandelen en zeehengelen, worden hier belemmerd door gebrek 
aan zee en vervangen door landbouw en veeteelt om een rustpunt te 
vinden buiten het chaotisch werkklimaat.

Jaap Zuidweg, 18 jaar. Begon 15 jaar geleden vol goede moed aan de 
kleuterschool te Oss, daarna lagere school en gymnasium.
Enthousiaste deelnemer aan het Maastrichtse experiment. Hoopt nog 
veel vlijmscherpe flitsende interviews te maken voor Maffius. Maakt 
wel eens foto's en hoopt ooit motor te gaan rijden en huisarts te
worden.



SO^jecTIEF
De rubriek sobjectief zal U steeds attent maken op zaken, die in de 
pers aandacht kregen, e.e.a. zoveel mogelijk gelardeerd met (uit haar 
kontekst gerukte) citaten.
Het betreft voornamelijk wetenswaardigheden die voor onze gemeenschap 
interessant zijn.
De rubriek heeft niet de pretentie volledig te zijn en, zoals uit de 
titel blijkt, is zij niet gespeend van subjektieve invloeden.
De eerste aflevering is wat lang, maar er was dan ook een zekere periode 
te overbruggen.
De redactie zou het op prijs stellen als U ons attent zou willen maken 
op ter zake doende artikelen die U onder ogen komen.

Max Beekers

De Maaspost (30-12-74) schrijft onder het kopje "Medische 
Studenten":

"Over imagebuilding gesproken. Valt het U ook op als je uit 
bent dat je de medische studenten zo "herkend" in de café's? Dat 
is toch eigenlijk een gek fenomeen. Eigenlijk ook wel een beetje 
een Nederlands fenomeen, want was Molière een Nederlander geweest 
hij zou beslist niet zijn toneelstuk de ingebeelde zieke, maar 
de ingebeelde arts hebben genoemd. Alleen al daarom is het van 
belang dat de medische faculteit uitgroeit tot een volledige 
universiteit, nou ja, d'r zijn natuurlijk ook wel belangrijker 
redenen waarom dat moet."

Dennendal werd op 3 juli ontruimd. Nieuw Dennendal heeft zich
zelf enkele maanden later opgeheven. De Volkskrant (31-12-74) 
blikt nog eens terug en beschrijft enkele restanten (of een nieuwe 
aanzet?):

"Een kleine kern - Carel Muller, Jan Mulder, arts Dick Nicolai, 
de stafleden Jet Douwes en George Ketel en nog enkelen - is naar het 
noorden getrokken, naar kleine dorpjes in (kroningen en Friesland.
Ze zullen vandaag of morgen wel weer van zich laten horen. Een andere 
kern, de groepsleiding van Lorentz, heeft zich met enkele pupil
len in Dirkshorn in Noord-Holland gevestigd.

Het leek alsof de 'Verdunningsfi1 osofie" (géén concentraties 
van zwakzinnigen op een terrein, maar een verdunning daarvan 
door de maatschappij binnen te halen) definitief onhaalbaar was.

Maar in " 't Bedoeninkje" in Dirkshorn is te zien hoe de 
ideeën van Nieuw Dennendal wel degelijk werkelijkheid kunnen zijn.

Voor enkele pupillen was de RPI of het ouderlijk huis een ón
mogelijke zaak. Ze konden nergens terecht. Daarom besloten enkele
voormalige groepsleiders van Dennendal om met die pupillen een 
week op vakantie te gaan. De Haagse Wereldwinkel stelde haar 
woonruimte, die nog volledig gei estaureerd moest worden, ter 



beschikking. De twaalf van " 't Bedoeninkje" zijn gebleven. Ze 
gingen aan het opbouwen, ze maken de zware kleigrond zaairijp.

Iedereen bleek veel meer te kunnen, dan hij op Dennendal 
ooit kon laten zien. Fred, van wie de leiders wel vermoed hadden 
dat hij handig was, heeft zelfstandig de waterleiding aangelegd.

Hennie kan zijn geweldige talent om contacten te leggen en plezier te 
maken, volledig uitleven, Bert-Jan, die ook op Dennendal in de 
tuin werkte, spit onvermoeibaar in de klei en speelt met de zes
jarige Efraim. De voormalige groepsleiders merken tot hun verba
zing dat zij in staat zijn een huis te bouwen."

Nog geen week later wordt door ruim 25 instellingen in de ge
zondheidszorg, op initiatief van de werkgroep krankzinnigenwet, in 
een brief aan alle politieke partijen en Tweede Kamerfrakties 
een snelle en drastische herziening van de 1884 daterende krankzinni
genwet bepleit (Volkskrant, 7-1):

"Zo'n wet zou vooral de rechtspositie van geestelijk gestoorden 
moeten verbeteren. De groeperingen hebben, om spoed achter de zaak 
te zetten, een hoorzitting van de Tweede Kamer aangevraagd.

"Op het ogenblik is de kloof tussen wetgeving en praktijk al 
zo groot dat het waarschijnlijk is dat reeds bestaande conflicten 
ernstige vormen zullen aannemen", aldus de werkgroep,.die onder 
meer wordt gesteund door het Jongeren Advies Centrum (JAC) uit drie 
plaatsen. Release in Haarlem, de Sosjale Joenit in Den Haag, de Bond 
voor Vrijheidsrechten en de Landelijke Beroepsorganisatie Werkers 
in de Gezondheidszorg NVVZ.

Het pilgebruik van de Nederlander kreeg rond de jaarwisseling 
veel aandacht. De Tijd (4-1, nu een weekblad) had het over "het 
geneesmiddel als oorzaak van de kwaal", Elsevier gebruikte als 
kop (4-1): "Stress, half Nederland lijdt eraan". De Volkskrant 
(8-1) geeft een samenvatting van een onderzoek, zojuist vrijge
geven door het Sociologisch Instituut van de Groningse Universi- 
teit naar de gezondheidsbeleving en het ziektegedrag van de 
Nederlandse bevolking. Enkele markante uitspraken:

"Tachtig percent - volgens een representatieve steekproef - 
van de Nederlandse bevolking zegt tevreden te zijn over zijn 
algemene gezondheidstoestand en zegt ook op dit ogenblik geen 
klachten te hebben. Toch geeft bijna de helft van de ondervraag
den toe in de maand voorafgaande aan het interview één of meer 
geneesmiddelen te hebben gebruikt, waarvan tweederde op recept 
van de dokter werd verkregen. Achttien procent van de Nederlandse 
bevolking heeft in dezelfde periode pijnstillers geslikt. Ook 



de officiële instanties schrijven meestal medicijnen voor: de 
huisarts zelfs bijna in 70 percent van de consulten, waarbij per 
recept meestal méér dan één geneesmiddel wordt voorgeschreven.

Dat ziekenfondspatiënten maar bij ieder wissewasje naar de 
dokter gaan, blijkt ook een sprookje.

Gebruikers van pijnstillers zijn in het algemeen sterk gehecht 
aan hun middel. De grootste gebruikers zijn te vinden in de groep 
van huisvrouwen, die zichzelf een redelijke gezondheid toeschrijven 
maar een neurotische inslag hebben. Verder zijn het veelal jon
geren met een slechte gezondheidstoestand en met riskante levens
gewoonten ."

Maar ja, wat wilt U in een tijd waarin het mogelijk is dat in 
een artikel over de vooruitgang op Cuba zonder blikken of blozen 
de volgende uitspraak wordt gedaan (Volkskrant, 3~1~75)’

"Onze zenuwziekten wijzen erop dat we de onderontwikkeling 
te boven komen. Een ander teken daarvan is dat de twee belangrijk
ste doodsoorzaken bij ons dezelfde zijn als bij U: hartaandoeningen 
en kanker, zei een Cubaanse dokter.

Belangrijk voor de Daalhof-bewoners onder ons: Menno Danz, 
psycholoog van het NIPG, heeft aangetoond dat flatneurose "een 
smoesje" is (Dagblad van Noord-Limburg, 10-1):

"Hoogbouw is de zondebok geworden, waarop de schuld voor aller
lei psychische aandoeningen wordt afgeschoven, omdat men de eigen
lijke oorzaken niet kan of wil zien. Als je een moeizaam verlopend 
huwelijk hebt, is het voor jezelf en ook voor je huisarts makke
lijker om te denken, dat het door die rotflat komt. Maar er zijn 
geen doorslaggevende aanwijzingen, dat een flat schadelijker is 
voor de geestelijke gezondheid dan de eengezinswoning.'



Ger Klein, staatssekretaris van 0. en W. wordt door Tessel Polman 
geïnterviewd voor Vrij Nederland (VN 4-1 en 11-1):

"DE FACULTEITEN HEBBEN VEEL MACHT, EEN SOORT NEGATIEVE MACHT. 
JE KUNT HET VERGELIJKEN MET DE SPOORWEGSTAKING VAN 1903".

"IK WEET NIET WIE DE ECHTE CORYFEEËN ZIJN, MAAR MISSCHIEN 
ZIJN DAT WEL DE ZES-MINNETJES".

"Ach, wat is een deskundige? Dat is een ieder die daartoe wordt 
benoemd, om de woorden van mijn Delftse oud-collega Obermann 
aan te halen. Het bestand der deskundigen verklaart als broeder
schap welke andere deskundige tot de club wordt toegelaten".

"Een of ander schunnig dagblad, ik weet niet meer welk, schreef 
-je houdt het toch niet voor mogelijk- dat mijn intelligentie 
niet zo best is, maar dat ik via vriendjes het hoogleraarschap 
in Delft heb bereikt, en daar gefrustreerd zou zijn door het moeten 
verkeren met knappe kollega''s, en daarom maar in de politiek 
gegaan zou zijn. Plurkenl"

"En dan opeens, met een ondertoon van verbittering: "Het geld? 
We stikken toch van de middelenl Maar ik hoor nog géén voorstellen 
van het wetenschappelijk personeel van de universiteiten dat men 
afziet van een jaar salarisverhoging voor volgend jaar. Als ze dat 
één jaar doen, dan kan dat struktureel heel aardig doorwerken 
voor de werkgelegenheid, met name onder de academici".

"Hij wil de partikuliere praktijkbeoefening door medische 
specialisten uitbannen uit het akademisch ziekenhuis. Daarvoor 
in de plaats krijgen de specialisten tot 50% toelage op hun 
salaris".

"Natuurlijk, je komt er nogal wat baasjes tegen in zo'n 
akademisch ziekenhuis, maar qua vakuitoefening is het geen 
negatieve groep. D'r wordt hard gewerkt".



De MFM gaat samenwerken met de TH-Eindhoven (De Limburger, dL 9-1): 
"Het gaat om vraagstukken op biomedisch gebied, om onderwijs

research en gebruik van audiovisuele middelen, om ziekenhuis
wetenschap en om meet- en regeltechniek".

De Academische Raad hikt nog steeds tegen de herstrukturerings- 
plannen aan. Ditmaal reageert zij op veronderstelde kosten
besparingen (Vk, 9-1):

"De besparingen die het gevolg kunnen zijn van een nieuwe opzet 
van het wetenschappelijk onderwijs, moeten minimaal worden geacht. 
De kunnen in ieder geval niet als rechtvaardiging van de invoering 
van de herstruktureringsplannen worden gehanteerd".

Enkele dagen later kreeg diezelfde Academische Raad een "veeg 
uit de pan" van v. Kemenade ter gelegenheid van de installatie 
van haar nieuwe voorzitter prof. dr. G. Brenninkmeyer (mijn oude 
leermeester) (Vk, 13-1):

"Hij heeft de instellingen voor wetenschappelijk onderwijs 
duidelijk te verstaan gegeven, dat de "vette jaren" voorbij zijn, 
dat er doelmatig gewerkt moet worden en dat de herstrukturering 
van het wetenschappelijk onderwijs zal moeten inhouden dat een 
universitaire studie vier jaar mag duren en niet langer".

"Het beleid moet slagvaardiger worden en dat houdt in, dat de 
raad sneller met een advies voor de dag moet komen, aldus de 
minister. Hij merkte op dat de delegaties in de raad meer armslag 
dienen te krijgen dan ze nu hebben. Op dit moment zijn die 
delegaties door hun achterban vaak zo strikt geïnstrueerd, dat 
ze weinig speelruimte hebben om in de raadsvergadering stand
punten te nuanceren.

De Limburger (14-1) vond dat wel mooi, immers de raad....
"heeft onlangs van zich doen spreken door nogal massief 

negatieve geluiden te laten horen over de groei van een uni- 
versiteit in Maastricht. Toen werd de klacht geuit, dat Maastricht 
mogelijk meer kansen tot vernieuwing en experiment zou krijgen 
dan de bestaande instellingen. Nu hoort men de scheidende voorzitter 
van de Raad betogen, dat niet naar uniformering gestreefd mag 
worden, maar integendeel solisten en creatieven hun kans moeten 
krijgen".



Als 2 -kamer-lid Beckmans zijn zin krijgt, komt er een leerstoel 
voor acupunctuur (Vk, 14-1).
Iets voor ons?

De Friese sociale faculteit zal zeker niet in september van 
start kunnen gaan (Vk, 16-1).

De Nijmeegse universiteit wil haar beleid meer gaan richten 
op de funktie die zij in de streek heeft (Vk, 18-1). Reden voor 
de Limburger om (wederom) kommentaar te leveren (18-1);

"Het is overigens wel opmerkelijk, dat de Nijmeegse vertegen
woordigers in de Academische Raad indertijd niet op deze regionale 
taak hebben gewezen toen daar nogal massieve bezwaren werden 
opgestapeld tegen de vestiging van een algemene faculteit in 
Maastricht. Het moet de heren toen immers al bekend zijn 
geweest, dat de werkingssfeer van die nieuwe faculteit nu juist 
gericht zal worden op de terreinen, die men ook in Nijmegen 
wil gaan ontsluiten".

Weer een WA-konflikt (Vk, 18-1):
"Zonder enige publiciteit heeft zich in de laatste maanden van 

het vorig jaar in het Willem Arntszhuis in Utrecht een conflict 
voltrokken zoals die de laatste tijd schering en inslag zijn in 
de gezondheidszorg. Een aanzet tot een nieuwe aanpak van het werk 
op één van de opnameafdelingen, gekenmerkt door democratisering 
en het loslaten van een alleen medisch—verpleegkundige benadering 
van de patient, werd in korte tijd gemaakt".

In Kampen en IJsselmuiden vond een herverkaveling van huis
artsenpraktijken plaats. Negenduizend mensen moesten plotseling 
een andere arts kiezen. De patiënten vonden het niet eens zo erg; 
verbazend eigenlijk, immers (Vk, 18-1):

"Een verandering van huisarts grijpt dieper dan een andere 
loodgieter over de vloer en een gedwongen verandering helemaal. 
Zo'n verandering stuit op grote, vaak emotionele bezwaren en lijkt 
op het slachten van een heilige koe, wanneer ze het geval van een 
plotseling beleid van hogerhand zou blijken".



Een delegatie uit "onze 50" werd onlangs geïnterviewd door 
Amsterdamse studenten (naast, uiteraard, mensen als Tans en 
Wijnen). Resultaat: een zeer lijvig artikel met foto's (o.a. 
mijn trainingsgroepI) onder de kop: "Zelfs voor een driedubbele 
beurs zou ik hier niet weggaan" in Folio Civitatis, 18-1. 
Die zegsman (-vrouw?) zouden we akuut een driedubbele beurs moeten 
geven.

Informatie over de Bloemenhovekliniek geef ik U niet. Heeft geen 
zin. De berichten over wel-niet sluiten volgen elkaar met te grote 
snelheid op )Vk, elke dag).

Hendriks was even in Sittard en lanceerde daar een nieuw (?) 
idee; (de Limburger, 22-1)

"Staatssecretaris J.P.M. Hendriks van Volksgezondheid ziet de 
medische specialisten in de toekomst niet alleen hun werk verrich
ten binnen de ziekenhuismuren maar ook in bemande huisartsenprak- 
t i j ken.

Daar beweerde Dr. Vos (Groepspraktijk Hoensbroek):
"De te verwachten toeneming van het aantal huisartsen zal... 

kleinere praktijken en een grotere onderlinge concurrentie met 
zich meebrengen. En daaruit zal dan weer een groter aantal ver
wijzingen voortvloeien.

De Staatssecretaris, die er wel van uit gaat dat het aantal 
artsen in ons land zal toenemen, zei er echter niets van te geloven 
dat daardoor ook het aantal verwijzingen zal toenemen. Dr. Vos merkte 
ook op, dat hij van een collega wel eens had gehoord dat collegi
aliteit tussen de artsen pas begint 'boven 3000 zielen'. Reaktie 
van de heer Hendriks: "Als dat zo is, dan is het wel erg gesteld 
met de medische ethiek." (de Limburger, 23-1)•

De hoog 1eraarssa1 arissen zijn aangepakt. Terwijl ze nu allen 
een vast bedrag krijgen (iets van 100.000 bruto per jaar) worden 
de te benoemen hoogleraren ingeschaald. De betrokken schaal gaat 
in 15 stapjes van 59-592 naar 94.104. Klein geeft als reden 
(Volkskrant, 23-1) 
'• " De wervingsrnogel i jkheden zijn anders komen te liggen. Nu
komen ook jonge kandidaten beschikbaar met beperkte ervaring. 
"Zij kunnen nog geen blijk hebben gegeven van kwaliteiten als 
inspirerend vermogen, organisatie-1al ent, leidinggevende hoe
danigheden en 1evenswijheid", aldus de heer Klein. Ook zijn de
funkties van hoogleraar en lektor dichter bij elkaar gebracht."



besluiten FBO
Algemeen

Op donderdag 7 november 1974 kwam het F.B.O. voor het eerst bijeen en zetten 
de werkzaamheden van de kernstaf voort. Daaruit resulteerde tot nu toe, 
concept taken en bevoegdheden onderwijscommissie, 
concept taken en bevoegdheden researchcommissie 1974/1975 
taken en bevoegdheden faculteitsbestuursoverleg 1974/1975 
Aan het F.B.O. nemen deel;
prof. dr. H.A. Tiddens, dekaan
dr. J.J.C.B. Bremer,
dr. W. Brouwer, vice-dekaan
prof. dr. L.M.J. Groot
drs. G. Majoor
dr. R.S. Reneman
drs. W. Vierhout
dr. W.H.F.W. Wijnen.
Notities F.B.O. liggen na goedkeuring door F.B.O. op de secties ter inzage.

In het Bijzonder;

1. Op verzoek van het B.O. zullen de heren Groot, Reneman en Wijnen rond medio 
februari 1975 rapporteren over samenwerkingsmogelijkheden met de 
TH-Eindhoven.

2. Over de minimumontvang van de capaciteitsgroepen zal de researchcommissie 
advies geven.

3. Verzameling van gegevens voor budgettering voor 1975 en 1976 zal ten 
spoedigste geschieden.

4. De researchcommissie zal het F.B.O. adviseren over de "Peter Debye-prijs".
5. Er zal bestuurlijk overleg inzake de oprichting van een multi- 

discipinair psycho therapeutisch instituut komen tussen de directie GGZ en 
CV/MFM en MFM.

6. De heren Groot en Niessen zullen deelnemen aan het interfacultair begrotings
overleg .

7. Instelling van een nieuwe commissie morfologie zal geschieden.
8. De formele verantwoordelijkheid voor de leermiddelen ligt bij de bibliotheek.
9. Het studielandschap zal tot 's avonds 10.00 uur geopend zijn.
10. Als bibliotheekcommissie wordt voorgesteld;

sectie Hoofdgebouw (incl. klinici) Hulsmans, hemmens, Wilts
sectie Vijverdal; Romme
sectie Biomedisch Centrum; Willighagen
afdeling Bibliotheek; van Dijk (voorzitter) en Mackenzie Owen (seer.)

11. Medisch documentair informatiesysteem.
Nader onderzoek naar twee systemen DIRS-2 resp. Medline zal geschieden.

12. Trainingsgroep werkzaamheden zullen in het Hoofdgebouw plaatsvinden.
13. De (groene) instructie zaal is voor T.V.-faciliteiten bestemd.
14. Een structuurrapport lectoraat huisartsgeneeskunde en een structuurrapport 

vegatieve fysiologie zijn geaccepteerd.
15. Vergaderdata van S.B.O.’s tesamen met dekaan en/of vicedekaan en/of secretaris 

van het F.B.O. zijn vastgesteld.
16. In januari, februari zullen drie stukken in circulatie komen over het onder

wijs in het tweede studiejaar.
17. Het Ie jaar zal bijgestuurd worden aan de hand van een lijst met suggesties.

2! januari 1975
RW



Besluiten 5e vergadering F.B.O., 19 XII '74.

1. Voor het verrichten van metingen t.b.v. het hypertensieprojekt 
zullen vrijwilligers onder de studenten worden ingeschakeld.
2. De Stichting Onderzoek van Onderwijs (SVO) is in principe bereid 
mankracht ter beschikking te stellen voor het projekt samenwerking 
HBO en WO
3. In Vijverdal worden op korte termijn een tiental werkkamers ter be
schikking gesteld.
4. Voorlopig is een plenaire faculteitsvergadering vastgesteld op
27 februari 1975.
5. Ontwikkeling matrix-management M.F.M.;
a. er dient een stafmedewerker benoemd te worden
b. ten behoeve van de hoofden van centrale diensten der afdelingen 

zal een managementscursus worden georganiseerd.
6. Voor verwerking van de toets van een onderwijseenheid zal zorg 
worden gedragen door de onderwijscoördinator.
7. De onderwijcommissie wordt verzocht zich te beraden over opbouw 
en taken van het onderwijssecretariaat.

Besluiten 6e vergadering F.B.O., 9 I '75.

1. Verwerking van toetsen van het onderwijs zal machinaal mogelijk 
zijn op de afdeling onderwijsontwikkeling.
2. Op 31 januari komt de Memorie van Toelichting over de Rijksuniver
siteit te Maastricht in behandeling in de ministerraad. Daarna gaat 
het wetsontwerp naar de Raad van State.
Indien de wet niet voor september 1975 van kracht wordt zullen tus- 
senmaatregelen in werking treden:
a. het centraal plaatsingsburo in Groningen gaat ervan uit dat 

medische studenten in 1975 kunnen kiezen uit 8 faculteiten
b. verzekering van de studiefinanciering met het rijk zal worden 

nagestreefd.
3. De heer Hulsmans wordt lid van de stuurgroep Crisisinterventie
4. Er zal een denkgroep worden geformeerd onder voorzitterschap 
van de heer Romme over het oprichten van een multidisciplinair 
instituut voor psychotherapie (IMP).
5. Het tweede studiejaar zal bestaan uit vier onderwijsperioden 
van elk twee maal vier weken alsmede een "elektieve" periode.
6. Het sruktuurrapport ethologie is terugverwezen naar se struktuur- 
kommissie.
7. Bemerkingen ten aanzien van het GITP-rapport zullen met de betref
fende adviseurs worden besproken.



Researchkonnnissie.

De researchkommissie is een adviesorgaan van het F.B.O.. Zij ontwikkeld 
spelregels volgens welke onderzoekprojekten gedefinieerd, gefinancierd 
geëvalueerd enz. moeten worden of kunnen worden. Tevens adviseert zij 
over nauw met het verrichten van onderzoek samenhangende aangelegen
heden zoals de instelling van capaciteitsgroepen, de omvang van capa
citeitsgroepen, basisexploitatiekredieten, apparatuur en diverse 
faciliteiten.
De researchkommissie is samengesteld uit 6 leden, twee per sektie; 
Reneman (voorzitter), Hemker, Hulsmans, Greep, Philipsen, Romme en 
Roomans(sekreatris). Elk van de leden heeft een vaste plaatsvervangers 
Tot nu toe heeft de researchkommissie drie maal vergaderd. Aan de orde 
waren daarbij:
- haar eigen taakomschrijving en samenstelling
- financieringsmogelijkheden en -spelregels.
- de Peter Debije-prijs, beschikbaar gesteld door de Edmond Hustinx 
Stichting
- Een aanvraag voor een studiereis als onderdeel van een reseachprojekt
- de instelling van projektgroepen
- de mogelijke instelling van een cpaciteitsgroep informatieverwerking
- de nota van de Academische Raad inzake "Wetenschapsbeoefening binnen 
Universiteiten en Hogescholen"

personele zaken vraagt aandacht voor:
Col Ifctieye ziekti'kostenverzekering

Inmiddels zijn alle medewer k (st ) er s in het bezit yukomen 

van de brief van de afdeling Personele Zaken over de stand 

van zaken betreffende een te sluiten contract collectieve 

ziektekosten vei' zeker ing.

De bedoeling is de binnengekomen offertes van de verschillende 

verzekeringsmaatschappijen te onderzoeken, waartoe een kleine 

werkgroep dient te worden samengesteld uit de drie locaties 

binnen onze universiteit i.o.

Zij die zich hiervoor willen inspannen worden uitgenodigd zich 

zo spoedig mogelijk aan te melden b(j de heer D.T. Spaans van 

de afdeling Personele Zaken.

Personeelsbestand Rijksuniversiteit Limburg i.o.

Van de afdeling Personele Zaken heeft eenieder inmiddels ook 

ontvangen een informatieformulier.

Daar het opbouwen van een 'eigen' personeels— en salaris

administratie afhankeli,)k is van de persoonsgegevens is verzocht 

dit formulier zo nauwkeurig mogelijk in te vullen en zo spoedig 

mogel(jk terug te sturen naar de afdeling Personele Zaken.

P.Z. januari 1975.MN



MEDEDELING AFDELING PERSONELE ZAKEN

De salaris maatregelen per 1 januari 1975 zijn 
inmiddels bekend geworden. Uit bijgaande tabel kunt 
u aflezen wat vanaf genoemde datum uw nieuwe basis
salaris geworden is. De algemene salarisverhoging 
draagt een tweeledig karakter, nl. een verhoging van 
3.25% met een minimum van ƒ 43,33 per maand alsmede 
een verhoging van 0.75% vermeerderd met een - voor 
ieder gelijk - bedrag van ƒ 10,-- per maand. De toeslag 
volgens de Machtigingswet blijft voorlopig gehandhaafd.

Enige andere belangrijke wijzigingen zijn:

a) het minimum vakantieverlof is verhoogd van 19 
tot 20 dagen per jaar

b) de franchise, zijnde het salarisbedrag waarover
u geen pensioenpremie behoeft te betalen, is verhoogd 
van ƒ 1.026,-- tot ƒ 1.071,-- per maand.

J. Bestebreurtje
Hoofd Afdeling Personele Zaken



INPASS tN(;SIAB!:i. I januari 1975 
(eyclusiel toeslag Maehtigingswet) 
voor tie salar i sbeJi agen uit de bijlage A I van het B.B.B.R.A. 1948

Nr. Schaa 1 bc.i rag Nr. St ha a 1 betirag
l-7-^74 l-1-’75 1-7-74 1- l-’75
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39 2905 3032 97 7177 7476

4 r
__29±Y'“'

3021
3093 2
3'153' ‘

98 
'99 '

_7272___
7'3'67 '

_2575 __
IblU

-A?
4 3“ '3^7

32 1 3
32 74''"

100 
'101 '

__7_462^
7557 '

__7773____
79,71

3195 3 3 34 JO? 7652 7<)7\

46'
3253
33 IÏ " 34 5'5

103 
'10’4 " "7blt2'

__8()^___
'8168



WIE
WAT 
WAAR

Maandelijkse lijst van nieuw bij de Rijksuniversiteit Limburg i.o. 
in dienst getreden medewerkers en medewerksters

per januari 1975

WIE WAT WAAR

H.M.J. Baars 
drs.P.M.T.A, Bartholomeus 
mej.I.M.J. Bindels 
drs.J.P.M. Diederiks 
mej.drs.M.J. Drop 
mevr.P.H.B. Heemskerk-Habets 
mej.Y. Hoogerwaard

mej.M.P. Janssen 
J. Jeuken
A. Keulemans

mevr.M.J.A. Kock-v.d.Geeren 
R.T.I. Krüger 
M.J.G. Lambriex 
drs.R. Lulofs
mevr.G.v.d.Mars-Pastoors 
mevr.R.A.M
mej.A.J.M. Sleypen 
P. Verkoyen 
drs.R. Visser 
C.J. Voskamp

J.Ramaekers-Habets

maatschappelijk werkende 
wetenschappelijk medewerker 
tel ./receptioniste 
wetenschappelijk medewerker 
wetensch. medewerkster 
medewerkster
recept./telefoniste

hoo fdlaborante
technisch medewerker 
avondport i er

administr. medewerkster 
biotechnisch medewerker 
hoofd civiele dienst 
wetensch. medewerker 
secretaresse
huishoudelijk medewerkster 

administr. medewerkster 
maatschappelijk werkende 
wetensch. medewerker 
hoofd productiesector 
1 eermi dde1en

Sociale Psychiatrie
Gezondheidszorgonderzoek
Biomedisch Centrum
Medische Sociologie
Medische Sociologie
Afd. Personele Zaken
Afd. Algemene Zaken/Hfd.

gebouw 
Biochemie
Bouwzaken/Techn. Dienst
Afd. Algemene Zaken/Hfd.

gebouw
Inkoop
Fysiologie
Afd. Algemene Zaken
Medische Psychologie
Fysiologie
Civiele dienst
Sociale Psychiatrie
Sociale Psychiatrie
Pathologie
Onderwijsontwikkel ing

afdeling personele zaken



Op 1 februari a.s. wordt om 15-11 uur 's middags op de Tongersestraat 53 
een tentoonstelling van kindertekeningen over carnaval georganiseerd 
door de Tempeleers, de Vereniging van de 5 kunstinstituten, de HHs en 
de MFM.
Prins Carnaval van de Tempeleers zal deze tentoonstelling openen.

Eventjes iets over de vereniging van de 5 kunstinstituten, hogere 
hotelschool en de medische faculteit

Hoe komt het dat er in de kop van de stencils die er aan ons uitgereikt 
worden staat:"Aan de studenten en medewerkers van de 5 kunstinstituten, 
de hogere hotelschool en DE MEDISCHE FACULTEIT."

Een paar jaar geleden is er binnen de kunstinstituten (conservatorium, 
toneelschool. Jan van Eyck, Stadsacademie, Limburgse Academie voor 
bouwkunst) een vereniging opgericht die tot doel had het "naar de zin 
maken der studenten". Dat deed ze d.m.v. sport, film en expositie, mensa

Dit jaar dacht de vereniging eraan ons te betrekken in hun activiteiten. 
Omdat we niet precies wisten hoe we het aan zouden pakken, hebben twee 
afgevaardigden van iedere instelling een weekend-lang bij mevrouw 
Meyer-Viol kennis, plannen en afspraken gemaakt. Daar kwam het volgende 
verwachtingspatroon uit:

De nieuwe vereniging zal zich bezig houden met:
I. Mensa: 1. ontmoetingscentrum-----societeitsregeling

2. inrichting: 2.1. entree
2.2. multifunctioneel gebruik
2.3- gezellig aandoend

II. Recreatief; 1. Sport----1.1 interakademiale wedstrijden
1.2 sportcommissie

2. Film
3. Orket-dans-feestavonden

III. Kultureel; 1. Lezing (voordracht) discussie
2. Expositie
3- Kulturele informatieve avonden
4. Experimenten
5. Humanistisch/psychologische werkgroep

IV. Dienstverlenend; 1. Studentenpastoraat
2. Huisvesting
3- Centraal liftsysteem
4. Babysit centrale
5- Reductieregeling



V. Communicatie; 1. Intern----1.1 Krant/sheet
1.2 Mondeling
1.3 Prikbord
1.4 Samenwerkdag
1.5 Interne presentatie/uitwisseling

aktiviteiten
2. Extern----2.1 Naam

2.2 Krant/sheet
2.3 Pers/V.V.V.
2.4 Presentatie----Zomerfestival

----contactavonden 
----open manifestaties 
----wijkgroepen

Bestaat er echter van onze kant ook werkelijk belangstelling om deel 
te nemen en actief te zijn voor de vereniging?

Op deze vraag moeten we (Karen en Job) antwoord krijgen van jullie, 
willen wij ook werkelijk namens de medische faculteit dingen organiseren 
met de vereniging. Er zullen binnenkort nl. ja's en nee's uitge
sproken moeten worden binnen de vergaderingen v.d. vergaderingen der 
7 instituten.

Daarom de vraag of jullie deze zaak aan ons durven toe te vertrouwen. We 
houden jullie natuurlijk van elke ontwikkeling op de hoogte en zullen 
zo mogelijk de plannen voor voorstellen die we dan eventueel in die 
vergaderingen zouden doen van te voren bekend maken, in de vergaderingen 
van de structuurcommissie.

Vragen en suggesties? Karen en Job

Zaterdag 1 maart zal er in Amsterdam (preciese plaats zal nog nader 
bekend gemaakt worden) een landelijk onderwijskongres plaatsvinden. 
Het geheel wordt georganiseerd door het LOMAG (landelijk overleg 
medische aktiegroepen). De zaken, die op dit kongres vooral aan de 
orde zullen komen, zijn:

medisch onderwijs en 
medisch onderwijs en 
medisch onderwijs en 

In de loop van februari zal er een 
als voorbereiding op dit kongres. 
Bij voldoende belangstelling onder 
een busreis georganiseerd worden, 
mapje) volgen.

herstruktureri ng
demokrat isering
gezondheidszorg
informatiemapje beschikbaar komen

de staf en de studenten kan er
Nadere berichten (o.a. informatie-



ONDERWIJSEVALUATIE

Tijdens het vierde blok was ik lid 
li Joost Bremer
2. Wim Brouwer
3. Jan Daniels

van de volgende onderwijsgroep
4. Jos Lemmens
5. Evert Reerink
6. Harmen Tiddens

Evaluatievragen;
1. De begeleider van mijn onderwijsgroep fungeerde

meer als deskundige (resource person) dan als be
geleider ja

2. Het werken vanuit onderwijsgroepen was in deze onder-
wijseenheid funktioneel ja

3. Deze onderwijseenheid vond ik te zwaar ja
4. Er was in deze onderwijseenheid voldoende gelegen

heid tot zelfstudie ja
5» Het merendeel van de in deze onderwijseenheid voor

gelegde taken was te moeilijk ja
6. Bedenkingen tegen de gang van zaken leidden overwe

gend tot de gesuggereerde wijzigingen ja
7. Het is een goed principe, dat de onderwijsgroepen

zelf mogen uitmaken, hoever ze op bepaalde taken 
willen ingaan. ja

8. De te stellen eindeisen moeten binnen het onderwijs-

(i8) nee(30)

(33) nee(15) 
(50) nee(0 )

(23) nee(27)

(8) nee(41)

(10) nee(33)

(29) nee(16)

Q.a.(2)

9-a.(2)
g.a. (o)

g.a.(0)

9.

10.

11.

12.
13.

14.

15.

16.

17.
18.
19.

20.

21.

22.

23.

24.

programma van deze onderwijseenheid duidelijker 
worden omschreven. ja (50) nee(O)
Het werkboek was voldoende hanteerbaar in het kader 
van de studie. ja (42) nee(8)
De samenwerking binnen de onderwijsgroep was naar 
mijn mening goed. ja (34) nee(lO)
ledereeen kon binnen de onderwijsgroep voldoende 
aan bod komen. ja (39) nee(lO)
Vier weken is voor deze onderwijseenheid te kort ja (47) nee( 3) 
Een aantal vaardigheden uit deze onderwijseenheid 
zou ondergebracht moeten worden in de blokken 1, 2 
of 3. ja (37) nee(lO)
Er werd in deze onderwijseenheid teveel kennis 
voorondersteld. ja (i4) nee(35)
De volgorde van de programmaonderdelen was voor mijn 
onderwijsgroep goed gekozen. ja (3I) nee(15)
Ik vond het storend, dat niet alle onderwijsgroepen 
het programma in eenzelfde volgorde kregen aangeboden. , . , .ja ( 9) nee(39) 
Er moest teveel literatuur worden bestudeerd ja (49) nee( 1)
Het aantal omschreven taken was te groot ja (46) nee( 3)
De aan te leren vaardigheden konden te weinig 
worden geoefend ja (47) nee( 3)
Deze onderwijseenheid past zinvol in het eerste 
studiejaar van een medische opleiding ja (49) nee( O)
De huidige gang van zaken in de trainingsgroepen 
is zinvol ja (14) nee(30)
In de trainingsgroep Jper je iets over je eigen 
funktioneren in de groep ja (17) nee(27)
In de trainingsgroep leer je ovei het groeps
gebeuren ja (19) nee(24)
Een trainingsprogramma, zoals dat in de trainingsgroepen
aan de orde komt, is een zinvol onderdeel van het
medisch onderwijs. ja (20) nee(19)

g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a. 
g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a. 
g.a. 
g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

g.a.

(3)

(7)

(5)

(0)

(0)

(6)

(1)
(o)

(3)

(1)

(4)

(2)
(1)
(1)

(o)

(1)

(6)

(6)

(7)

(11)



25. Geef aan, of de volgende elementen als zinvol 
zijn ervaren:
- E.H.B.0.-lessen j a (48) nee( 2) g.a
- oefeningen en instrukties basale medische

handelingen ja(49) nee( 0) g.a
- oefeningen en instrukties laboratoriumvaardigheden. ,\ ja(2b) nee(23) g.a
- oefeningen en instrukties hartmassage ja(49) nee( 0) g.a
- presentatie van E.H.B.O.- problemen door
LOTUS-groep ja(48) nee( 1) g.a

- het theoretische gedeelte ja(39) nee( 7) g.a
26. Het bestuderen van anatomie-achtergronden vond ik

zinvol ja(45) nee( 3) g.a
27. Het bestuderen van fysiologie-achtergronden vond

ik zinvol ja(45) nee( 4) g.a
28. De inbreng van de volgende deskundigen was waai"devol:

- anatoom ja( 7) nee(26) g.a
- fysioloog ja(43) nee ( 4) g.a
- chirurg ja(15) nee(23) g.a

29. De film "Confrontatie" was motiverend voor het volgen
van E.H.B.0.-onderwijs. ja(24) nee(22) g.a

30. De film "Het neergestorte vliegtuig", incl. de ensce-
nering door de LOTUS-groep was waardevol ja(35) nee(13) g.a

31. Het studielandschap was m.i. voldoende voorzien van:

32. De gegeven instruktiew kunnen in grote mate ver
vangen worden door audio-visuele instrukties ja( 7) nee(37) 8«a

- geschreven teksten ja(35) nee(15) g.a
- audio-visuele leermiddelen ja(32) nee(18) g.a
- anatomische modellen ja(43) nee( 7) g.a

(0)

(1)
(1)
(1)

(1)
(4)

(2)

(1)

(17)
(3)
(12)

(4)

(2)

(0)
(0)
(0)

(6)

In deze onderwijseenheid zou het volgende veranderd moeten worden:

Opmerkingen:



VOORLOPIG REDACTIESTATUUT MAFFIUS

Uitgangspunten

1. Maffius is het informatie- en opiniebulletin van en voor de 
Rijksuniversiteit i.o. te Maastricht.

2. Maffius heeft tot doel een bijdrage te leveren aan de bevordering 
van de communicatie en discussie binnen de universiteit i.o.

3. Maffius staat open voor officiële publicaties van bestuurlijke aard 
van de bestuursorganen van de Rijksuniversiteit i.o.

Samenstelling van de redactie

4. De samenstelling van het bulletin wordt verzorgd door de redactie.

5. De redactie bestaat uit 9 personen, 2 van elke sectie en vanuit de
studenten en 1 medewerkster die tijdelijk belast is met de 
administratieve werkzaamheden.

6. De redactieleden vanuit de secties en vanuit de studenten zijn aan
gezocht op vrijwillige basis en worden niet beschouwd als vertegen
woordigers van die groeperingen.

7. Bij evtl. voortijdig vertrek van redactieleden voorziet de redactie
zelf in vervulling van de opgengevallen plaats.

8. De samenstelling van deze redactie geldt voor de duur van dit
voorlopig statuut.

9. De redactieleden treden af zodra zij hun dienstverband en/of opleiding
bij de Rijksuniversiteit i.o. Limburg beëindigen.

De redactieleden en haar taken

10. De redactie heeft tot taak:
10.1 het bepalen van een redactioneel beleid in overeenstemming met 

haar doel.
10.2 uitvoering van dit beleid.
10.3 de dagelijkse zorg voor de redactionele zaken,
10.4 de redactionele samenstelling van de afzonderlijke nummers van 

Maffius waartoe ook behoort het schrijven van interviews, verslagen 
en andere informatieve artikelen/berichten, het onderhouden van de 
contacten met de drukker enz.

11. De redactie kan ter bevordering van de discussie over actuele onder
werpen personen uitnodigen hun mening kenbaar te maken.

12. De redactie stelt algemene richtlijnen vast ten aanzien van de wijze van
plaatsing van officiële en niet-officiële berichten/artikelen en de 
herkenbaarheid daarvan.

13. De redactie neemt bij de uitvoering van haar taken de nodige zorgvuldig
heid in acht.



Verantwoordelijkheden van de redactie

14. De redactieraad draagt de verantwoordelijkheid voor de realisering 
van de uitgangspunten en het binnen dit kader te bepalen beleid.

15. Buiten de verantwoordelijkheid van de redactie valt;
- officiële mededelingen
- ingezonden brieven.

Bevoegdheden van de redactie

16. De redactie heeft de bevoegdheid artikelen die haar anoniem bereiken 
te weigeren

17. De redactie heeft de bevoegdheid artikelen die hetzij te lang zijn hetzij 
in slecht nederlands geschreven zijn te wijzigen.

18. De redactie heeft de bevoegdheid artikelen die niet voldoen aan algemeen 
geldende criteria ten aanzien van maatschappelijke zorgvuldigheid
in overleg met de auteur te wijzigen.

19. De redactie heeft de bevoegdheid artikelen die zij niet relevant acht 
te weigeren.

Vaststelling en wijzigingen regelement

20. Dit regelement blijft van kracht totdat een definitief redactie
statuut is samengesteld.

21. De redactie kiest uit haar leden een aantal mensen die een definitief 
redactiestatuut gaan samenstellen.

22. De redactie behoudt zich het recht voor wijzigingen aan te brengen.

Aldus vastgesteld in een bijeenkomst van de redactieleden op 
20 januari 1975.
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zal nieuws bevatten, die de redactie even 
perse gaan van elke aflevering telefonisch 
bij de heren Tans en Tiddens.


